
 

Notulen Algemene Ledenvergadering 
der PREunion 2 maart 2014 

 
1. Opening 

Het Vereenigingsliedt 'Supermooi' wordt gezongen door bestuur VII en de overige 
aanwezige leden. [15:22] 
 

Vereenigingsliedt « Supermooi »    
 

De Universiteit van Leiden is een mooie plek   
Wij pientere scholieren kweken daar een Leidsche bek   

Twee jaren van colleges, wetenschap en onderzoek – maar   
daar valt nog niet het doek!    

 
Ja, wij houden van PREunion   
Jong en oud, door dik en dun   
In alle stadia van academia   
Gaan wij vandaag op pad!    

 
Elke maandagmiddag weet je: het wordt weer een feest   

Soms ben je iets te laat, is het college net geweest   
Maar niet getreurd, weerklinkt daar niet een zoetgevooisd geluid?   

Waardoor ik ramen en deuren sluit!    
 

Ja, wij houden van PREunion   
Jong en oud, door dik en dun   
In alle stadia van academia   

Wij borrelen wat af!    
 

De oude burgemeester Van der Werff die weet nog goed   
Daar op die brug in Leiden kan je drinken als het moet   

Ook menige versnapering is daar wel rondgegaan   
Laat die biba’s hier maar staan!    

 
Ja, wij houden van PREunion   
Jong en oud, door dik en dun   
In alle stadia van academia   

Zuipen wij heel veel….. BIER! (cola)    
 

Dan reizen we naar ‘t buitenland, dat is altijd heel puik   
Een avond vol gezelligheid, daarna pijn in je buik   

Ondanks het programma dat met liefde is gemaakt   
Wordt er de rest van de dag gebraakt!   

   
Ja, wij houden van PREunion   
Jong en oud, door dik en dun   
In alle stadia van academia   

Aanbidden wij cultuur!    
 



 

 
Het lezingencircuit kent voor PREunion geen geheim   

In afgeladen zalen liggen wij steevast in zwijm   
De cognitieve horizon wordt hier bij ons verbreed   

En na afloop drinken we…. bier! (cola)    
 

Ja, wij houden van PREunion   
Jong en oud, door dik en dun   
In alle stadia van academia   

Subsidies goed besteed!    
 

Het feestelijk seizoen vindt hier in alle maanden plaats   
Schaatsen, roeien, Nieuwjaarsduik, partijen bovenmaats   
Op gala, eindfeest, borrelvloer wordt menig uur verpoosd   

Uit je pan in café Proost    
 

Ja, wij houden van PREunion   
Jong en oud, door dik en dun   
In alle stadia van academia   

Amoris poculum!    
 

Met hoge snelheid reden wij toen door het polderland   
De aloude gezelligheid heeft reeds de overhand   

Een grote dosis humor en daarbij een goed verstand   
Zo smeedt zich onze band!    

 
Ja, wij houden van PREunion   
Jong en oud, door dik en dun   
In alle stadia van academia   

Voor nu en voor altijd!   
Ja, wij houden van PREunion   
Jong en oud, door dik en dun   
In alle stadia van academia   

Voor nu en voor altijd!   
Voor nu en voor altijd!   

VOOR NU EN VOOR ALTIJD!   
 
2. Vaststellen aanwezigen 
Bestuur VII: Quirine Dumoulin (Praeses), Elsje Burgers (Ab-actis), Olof Morra 
(Quaestor), Willemijn van Varik (Assessor Formeel), Kirsten Haijes (Assessor 
Extern), Maaike de Kleijn (Assessor Informeel), Julia Krijbolder (Assessor Informeel) 
 
Overigen: Anne de Blécourt (Quaestor bestuur V) met een machtiging van Andrea 
Snoek, Noah Grootscholten, Renée Hunter (Assessor Informeel bestuur IV), Georg 
Huppertz, Luc Janssen, Iris van der Maarel (Assessor Informeel bestuur VI), Eveline 
Smit (Ab-actis bestuur VI) met machtigingen van  Kinga Droog (Assessor Informeel 
bestuur VI) en Jacco Teitsma (Assessor Formeel bestuur VI). 
 
3. Goedkeuren Agenda 
Anne de Blécourt moet om 17:00 de parkeermeter bijvullen, verder wordt de agenda 
goedgekeurd. 



 

 
4. Goedkeuren notulen vorige ALV 
Er zijn geen opmerkingen over de notulen van de vorige ALV, deze worden dus 
goedgekeurd. 
 
5. Afgelopen formele activiteiten 
Willemijn van Varik is aanwezig [16:01] dus dit punt kan nu behandeld worden. 
 
Buitenlandse reis 
Algemene informatie: 

 We gingen van 15 tot 17 november naar Leuven 

 Er waren 57 deelnemers, 52 bleven het hele weekend, er stonden nog 2 
mensen op de reservelijst 

 We zaten in 2 hostels 
 
Renée Hunter: ‘Hoe beviel het dat er twee hostels waren?’ 
Willemijn van Varik: ‘Een hostel is beter maar ze lagen tegenover elkaar dus het was 
niet echt een probleem.’ 
 
Positief 

 Leuven was een hele leuke stad, er was veel te doen. 

 Er hing een goede sfeer, het was een hele gezellige groep. 

 Er waren veel deelnemers. Ongeveer twee derde eerstejaars en een derde 
tweedejaars. Ook waren er 6 oud-bestuursleden mee (hiervan bleef er helaas 
maar één het hele weekend). 

 De hostels waren allebei prima en lagen tegenover elkaar. 

 Het programma verliep soepel. 

 Er was veel oud-bestuur aanwezig. 

 Er waren McFlurries op zondag. 
 
Renée Hunter: ‘Hoe ging het contact met de hostels?’ 
Willemijn van Varik: ‘In het ene hostel (De Blauwput) kwam er een avond wel iemand 
langs vanwege het lawaai maar verder hebben wij hier niks meer over gehoord. In 
het andere hostel (Ibis) verliep het contact heel erg soepel.’ 
 
Negatief en verbeterpunten 

 Op de heenweg was er een stoel te weinig in de bus. 

 We hadden de verkeerde openingstijden van het museum (alleen het café 
bleek om 10:00 al open te zijn, het museum pas om 11:00). 

 De kruidentuin was een beetje ver lopen (het was ongeveer een half uurtje). 

 De praktisch informatie had eerder gemaild kunnen worden (deze was pas het 
weekend van te voren gemaild). 

 Een hostel was toch gezelliger geweest. 

 Achteraf had er ook €65,- gevraagd kunnen worden, er waren namelijk meer 
deelnemers dan verwacht. Het extra geld is wel goed besteed aan een rondje, 
McFlurries en eten voor in de bus. 

 Het gezamenlijke eten de eerste avond was niet erg sfeervol. 
Luc Janssen: ‘Ook niet heel lekker.’ 
 



 

Renée Hunter: ‘Let wel op dat het geen trend wordt om deze activiteit steeds duurder 
te maken.’ 
Eveline Smit: ‘Ja, in principe moet 60-65 euro prima te doen zijn.’ 
 
Renée Hunter: ‘Hebben jullie geld terug gekregen van de busmaatschappij omdat er 
een stoel te weinig was?’ 
Willemijn van Varik: ‘Nee, hier hebben we ook niet meer om gevraagd.’ 
Renée Hunter: ‘Je kan daar wel geld voor terug vragen volgende keer.’ 
Georg Huppertz: ‘Zij zijn een commerciële organisatie en horen hun zaken op orde te 
houden.’ 
 
Enquête: 

 De enquête is ingevuld door 35 deelnemers 

 De reis krijgt een erg hoog cijfer. 

 De bierbrouwerij werd als leukste activiteit bestempeld. 

 Kernwoorden waren: ‘gezellig’ en ‘veel mensen leren kennen’. 

 Het bestuur krijgt gemiddeld een 10.  
 
Renée Hunter: ‘Echt, een 10?’ 
Eveline Smit: ‘Ja, er was maar een optie!’ 
Renée Hunter: ‘Notuleer even dat ik dit niet oké vind.’ 
 
Lezing 
Algemene informatie: 

 De lezing was op 29 oktober (voor de kroegentocht). 

 Er waren 22 deelnemers 
 
Positief 

 Er was een hoge opkomst. 

 De lezing ging over het studentenleven en was erg leuk. 

 De seksuoloog was erg interactief tijdens de lezing. 

 De locatie (het FSW-gebouw) was prima. 
 
Negatief en verbeterpunten 

 De lezing had niet heel veel inhoud, die had formeler gekund. 

 Wat verteld werd was niet altijd even actueel, de seksuoloog studeerde 
namelijk 20 jaar geleden. 

 
Renée Hunter: ‘Je zou ook kunnen regelen dat je in een kroeg een lezing kan 
houden. Dat is wel sfeervoller dan het FSW.’ 
 
Activiteit JOVD 
Een activiteit was een leuk initiatief van de JOVD. Het ging uiteindelijk niet door. De 
JOVD zou deze activiteit regelen maar dit is niet gebeurt. Wij hadden hier meer 
achteraan kunnen gaan en bovendien was het nogal via-via geregeld. Uiteindelijk 
was er echter vooral heel weinig actie bij de JOVD. 
 
Eveline Smit: ‘Wil je deze activiteit alsnog organiseren?’ 
Willemijn van Varik: ‘We willen nu misschien zelf een betaalde rondleiding in de 
tweede kamer regelen.’ 



 

Renée Hunter: ‘De JD lijkt soepeler in dit soort dingen, misschien kunnen jullie hen 
benaderen?’ 
 
6. Afgelopen externe activiteiten 
 
Sireneborrels (algemeen) 

 Er is steeds een hoge opkomst.  

 Goede sfeer 

 We hebben themabekendmakingsborrels 

 Er zijn borrels op locatie. 

 Het gaat goed met de nieuwe alcoholwetgeving. (Eveline Smit opent haar 
blikje Schültenbrau [15:28]) 

 
Sireneborrel Catena 
Algemene informatie: 

 Op 2 december was de borrel bij Catena. 

 Er waren ongeveer 40-50 aanwezigen. 
 
Positief 

 Er was een hoge opkomst. 

 De sfeer was goed. 

 Er was een rondleiding. 

 Iedereen kreeg een gratis drankje. 

 De borrel had een sinterklaasthema. 
 
Negatief en verbeterpunten 

 Door het grote aantal aanwezigen had eigenlijk zaalhuur betaald moeten 
worden. 

 
Iris van der Maarel: ‘Hoe denken jullie dat het komt dat er zoveel mensen waren?’ 
Julia Krijbolder: ‘De eerstejaars hadden net college gehad en liepen eigenlijk gewoon 
allemaal achter ons aan.’ 
 
Sireneborrel Quintus 
Algemene informatie: 

 Op 3 februari is bij Quintus geborreld. 

 Er waren ongeveer 35 aanwezigen. 
 
Positief 

 Er was weer een vrij hoge opkomst. 

 De sfeer was ook nu gezellig. 

 Er was een rondleiding en konden vragen gesteld worden. 

 We konden zelf bittergarnituur meenemen. 

 We konden dineren in het restaurant (voor €10,- hadden we een twee 
drankjes en een voor-, hoofd- en nagerecht ). 

 
Negatief en verbeterpunten 

 De borrel was nogal kort door het vroege diner. 

 De deal voor het eten had duidelijker geregeld moeten worden met Quintus. 
 



 

Iris van der Maarel: ‘Hoe kan het dat er nu minder aanwezigen waren?’ 
Quirine Dumoulin: ‘We konden de eerstejaars dit keer niet ophalen doordat ze op 
verschillende locaties zaten.’ 
Iris van der Maarel: ‘De eerstejaars toch ophalen is dan wel een tip voor de volgende 
keer.’ 
 
Eveline Smit: ‘Het zou fijn zijn als het de volgende keer duidelijker is wanneer er 
gegeten wordt.’ 
 
[15:31]  Renée Hunter komt binnen. 
 
Studentendag 
Algemene informatie: 

 De studentendag was op 7 februari. 

 Er waren 24 aanwezigen (exclusief de studenten die kwamen spreken). 
 
Positief 

 Er was een geschikte datum gekozen (Dies Natalis van de Universiteit 
Leiden). 

 De locatie was prima (het FSW-gebouw). 

 Het item over studeren in het buitenland was erg populair. 

 Voor veel deelnemers was de activiteit nuttig voor hun studiekeuze. 

 Er was een gezellige borrel na afloop. 

 Volgens de enquête vond de meerderheid zowel de inhoud van het  
programma als de opbouw ervan zeer goed. 

 De studentendag kreeg bij de enquête gemiddeld een 7,4. 
 
Negatief en verbeterpunten 

 Er was een te weinig gevarieerd programma (ongelijke verhouding alfa- en 
bètastudies), dit kan waarschijnlijk opgelost worden door eerder studenten te 
gaan werven. 

 Er was een technisch probleempje met Skype (wij konden Jan-Willem 
Scholten wel horen maar hij ons niet). 

 De presentaties sloten niet goed op elkaar aan doordat studenten te laat 
waren of minder lang nodig hadden voor hun presentatie. 

 Veel studenten bleven niet op de borrel. 

 Er waren vrijwel alleen eerstejaars (er was naast de bestuursleden één 
tweedejaars). 

 
Renée Hunter: ‘Weet je waarom de tweedejaars niet kwamen?’ 
Kirsten Haijes: ‘Ik denk dat de meeste tweedejaars hun studiekeuze al gemaakt 
hebben.’ 
Georg Huppertz: ‘Zou het dan niet handig zijn de studentendag volgend jaar eerder 
in het jaar plaats te laten vinden?’ 
Kirsten Haijes: ‘Ja, daar zou volgend jaar zeker naar gekeken kunnen worden.’ 
 
Renée Hunter: ‘Welke studies waren er?’ 
Kirsten Haijes: ‘Bedrijfskunde, geneeskunde, rechten, econometrie en nog enkele 
andere studies.’ 
 



 

Eveline Smit: ‘Mensen die komen vertellen hoeven niet van pre te komen, je kan ook 
via-via mensen vinden.’ 
Kirsten Haijes: ‘Klopt! Er waren nu ook al studenten die geen pre gedaan hadden.’ 
Renée Hunter: ‘Vraagt het pre-bureau ook nog steeds aan mensen om voorlichting te 
geven over hun studie? Dat zou namelijk kunnen botsen met deze activiteit.’ 
Kirsten Haijes: ‘Ja, ze hadden mij dit jaar ook een mailtje gestuurd. Het was echter 
zeer slecht geregeld en er is hier nauwelijks voorlichting gegeven.’ 
Renée Hunter: ‘Je zou dit ook met het pre-bureau kunnen overleggen, wie weet 
willen zij wel geld in deze activiteit stoppen.’ 
 
Renée Hunter: ‘Je kan ook de reünistenborrel en studentendag combineren, dan 
kunnen de studenten eerst voorlichting geven en daarna naar de reünistenborrel.’ 
 
Iris van der Maarel: ‘Je zou nog meer aandacht kunnen geven aan studeren in het 
buitenland als dit zo’n populair onderwerp is.’ 
 
Meelopen 
Er zijn pas 6 aanvragen geweest om mee te lopen. Deze aanvragen waren voor 
geneeskunde (in Utrecht), biomedische wetenschappen (in Leiden) en LST (in 
Leiden/Delft). LST is nog niet helemaal geregeld. Het lage aantal aanvragen laat zien 
dat het meelopen nog meer gepromoot kan worden. 
  
Iris van der Maarel: ‘Je had het meelopen best nog duidelijker in de nieuwsbrief 
kunnen zetten.’ 
Renée Hunter: ‘Je zou ook facebook kunnen gebruiken om het meelopen nog wat 
meer te promoten.’ 
 
7. Afgelopen informele activiteiten 
 
Tweedejaars etentje 
Algemene informatie: 

 Op 16 oktober was het tweedejaarsetentje. 

 Er waren 31 deelnemers. 

 Er was een deal voor €12,50 (een pizza en twee drankjes). 

 De pizzeria was Pinoccio. 
 
Positief 

 De locatie was prima, Pinoccio is erg klein maar daardoor was het wel knus. 

 Het etentje was na een college van de tweedejaars, iedereen kon dus meteen 
meelopen naar de pizzeria. 

 De borrel na het etentje was ook gezellig. 
 
Negatief en verbeterpunten 

 Er zat geen alcohol in de deal, dit zal komend jaar sowieso geen probleem 
meer zijn. 

 Sommige mensen vonden dat de pizza inzakte. 
 
Iris van der Maarel: ‘Kwamen de mensen die altijd komen of ook andere mensen.’ 
Julia Krijbolder: ‘Het was best wel gevarieerd, er waren ook mensen die normaal 
nooit komen.’ 
 



 

 
Renée Hunter: ‘Zou je dit dan aan het eind van het jaar niet nog een keer kunnen 
doen?’ 
Julia Krijbolder: ‘Ik weet niet of dat nu nog haalbaar is, het gaat nu allemaal wel heel 
snel. We hebben al bijna ons laatste college en daarna alleen nog de diploma-
uitreiking.’ 
 
Introdag 
Algemene informatie: 

 De introductiedag was op 27 oktober. 

 Er waren 55 eerstejaars aanwezig en 10 mensen om te helpen. 

 De introductiedag vond plaats in een zaal in het USC. 
 
Positief 

 Er was een goede sfeer. 

 Er waren een aantal leuke nieuwe spellen (onder andere team architect: 
knutselen met rietjes). 

 
Negatief en verbeterpunten 

 We mochten niet eten en drinken in de zaal. 

 De onderlinge communicatie kan nog beter (vooral over de tijden). 

 Pinoccio is eigenlijk te klein voor zoveel mensen. 

 De miereneter kan nog beter uitgelegd worden. 
Renée Hunter: ‘Misschien past de miereneter eigenlijk niet zo goed op de introdag.’ 
Julia Krijbolder: ‘Maar we hebben niet de schattige mensen gekozen hoor!’ 
 
Kroegentocht 
Algemene informatie: 

 De kroegentocht was op 29 oktober (na de lezing). 

 Er waren 32 deelnemers (en nog wat party-crashers). 
 
Positief 

 De karaoke was echt heel geslaagd! 

 De café's waren leuk. 
 
Negatief en verbeterpunten 

 Het biercafé Olivier was te druk. 

 Café's mailen is heel lastig als je met mensen onder de 18 bent. 
 
Renée Hunter: ‘Denk je dat deze activiteit volgend jaar weer georganiseerd kan 
worden?’ 
Julia Krijbolder: ‘Ik denk dat, ondanks de nieuwe alcoholwetgeving, het wel mogelijk 
is. Het zal echter wel nog lastiger worden.’ 
Iris van der Maarel: ‘Misschien wordt het volgend jaar juist drukker, omdat mensen 
nergens meer zomaar binnen komen.’ 
 
Horroravondje 
Algemene informatie: 

 Het horroravondje was op 13 december. 

 Er waren 20 deelnemers. 



 

Positief 

 Het was een hele leuke activiteit. 

 Nijntje was een fijne afsluiting van de avond. 
 
Negatief en verbeterpunten 

 Het was wel wat druk, een grotere ruimte zou fijn zijn. 

 Een beamer is ook leuk, zeker als er nog meer mensen komen. 
Iris van der Maarel: ‘Ik denk dat ook deze activiteit volgend jaar nog drukker wordt 
omdat mensen nergens binnen komen.’ 
 
Renée Hunter: ‘Wat vinden jullie ervan dat het bij iemand thuis was?’ 
Julia Krijbolder: ‘Het zorgde voor een hele leuke sfeer en geeft veel vrijheid. Er is 
echter wel een beperkte ruimte.’ 
Renée Hunter: ‘Ik ben er zelf niet heel erg fan van, ik vind het niet echt passen bij het 
image van PREunion. Formele activiteiten horen echt formeel te zijn en informele 
activiteiten studentikoos. Ik vind dat het geen trend zou moeten worden activiteiten 
bij mensen thuis te organiseren.’ 
 
Nieuwjaarsduik 
Algemene informatie: 

 De Nieuwjaarsduik was natuurlijk op 1 januari. 

 Er waren 15 deelnemers. 

 Het was KOUDDD!!!!! 
 
Positief 

 Het tropische thema was leuk. 
 
Negatief en verbeterpunten 

 In de mail zetten dat het verstandig is dubbele sokken mee te nemen. 

 Er waren veel afzeggingen op het laatste moment. 
 
Luc Janssen: ‘Ja, sorry daarvoor...’ 
 
Gala 
Algemene informatie: 

 Het gala was op 24 januari. 

 Er waren 275 deelnemers (er waren ongeveer 120 intro's en 60 laptoppers). 

 Laptoppers mochten maar 1 intro meenemen, pre'ers onbeperkt. 
 
Positief 

 Het was een heel erg geslaagd feest. 

 Er waren veel oud-bestuursleden. 

 Het thema was heel leuk, de hele zaal was mooi versierd binnen het thema. 

 Iedereen kreeg een consumptiebon en een glaasje Lambrusco. 

 De alcoholbandjes werkte goed. 

 Er was een goede fotografe. 

 De locatie was fijn, HePatho is heel leuk. 

 Julia mocht met de auto op verboden plekken komen. 
 
 



 

 
Iris van der Maarel: ‘Bleef de sfeer nog wel PREunion-achtig ondanks de vele 
intro’s?’ 
Julia Krijbolder: ‘Mensen lijken het alleen maar leuk te vinden. We dachten er wel 
aan het eindfeest kleiner en knusser te houden.’ 
 
Iris van der Maarel: ‘Wat vonden jullie van de locatie?’ 
Julia Krijbolder: ‘Het was een hele fijne locatie, alleen de brandveiligheid was een 
beetje lastig.’ 
Eveline Smit: ‘Het moest wel heel vroeg eindigen door de locatie.’ 
Julia Krijbolder: ‘Ja dat klopt maar daardoor is het voor sommige mensen misschien 
wel makkelijker om te komen aangezien ze dan nog de laatste trein kunnen halen.’ 
 
Negatief en verbeterpunten 

 Er was een lange rij bij de deur, de lijst moet volgende keer beter gesorteerd 
worden. 

 Het is misschien verstandig een maximum op het aantal intro's te zetten. 

 Eerder aangeven dat de activiteit vol zit. 

 Er waren nog veel mensen die zich te laat aanmeldden. 

 Er is nog steeds geen rekening van HePatho. 
 
Renée Hunter: ‘Zorg wel dat die rekening in ieder geval bij de overdracht geregeld is.’ 
 
[16:00] Quirine Dumoulin schorst de vergadering. 
Willemijn van Varik komt binnen. 
[16:06] Quirine Dumoulin heropent de vergadering. 
 
8. Afgelopen activiteit ManCo 
De ManCo is dit jaar echt opgezet, het was een idee van Martijn en Jacco. Er zit op 
dit moment weer maar weinig actie in. 
 
Etentje 
Op 16 januari was het etentje met de ManCo. Het was een gezellige activiteit, er 
waren wel maar weinig mannen aanwezig(slechts 7). Het etentje was eerst in 
december gepland maar toen was er ook weinig animo. De datum is toen verschoven 
naar een donderdag, achteraf was vrijdag misschien beter geweest. 
 
Pubquiz 
Er is nu het idee om naar een Pubquiz te gaan. Café de Keyzer organiseert op 
maandag een pubquiz dus er zal gekeken worden of de ManCo hieraan mee kan 
doen. 
 
Renée Hunter: ‘Hoe denken jullie over de toekomst van de ManCo, wil je het echt 
officieel maken?’ 
Olof Morra: ‘Als je het meer als bijvoorbeeld een PolderCo maakt kan er meer 
gebeuren maar je wilt eigenlijk niet zo'n groot deel van de leden buitensluiten bij je 
activiteiten. Daarom kan de ManCo ook gewoon als leuk grapje blijven.’ 
 
  



 

9. Financiële realisatie 

 

Formele reis: Er is €30,- winst gemaakt bij de buitenlandse reis. Bij deze activiteit had 
achteraf minder geld gevraagd en uitgegeven kunnen worden. 
 
Anne de Blécourt: 'Heb je minder uitgegeven of winst gemaakt?' 
Olof Morra: 'Er is minder uitgegeven dan verwacht, dit geld is grotendeels besteed 
aan McFlurries en het geven van een rondje.' 
 
Renée Hunter: 'Wat valt er bij de formele reis onder overig?' 
Olof Morra: 'Een flesje bier voor Jacco Teitsma omdat hij in de BaCo zat en Niels 
Bos omdat hij de tweede avond heeft geholpen.' 
 
Borrels op locatie: Bij Catena kon een gratis drankje gegeven worden door de lage 
prijzen. Bij Quintus staat het eten ook in de begroting, de verdere kosten van deze 
borrel zijn de schoonmaak, zaalhuur en dergelijke. 
 
Studentendag: De kosten hiervoor bestaan uit het eten en drinken voor de dag en 
een doos Merci voor de studenten die een praatje hielden. 
 
Introdag: De kosten voor de introdag zijn het eten en drinken en de zaalhuur. 
 
Etentje tweedejaars, eerstejaars en ManCo: Alle leden hebben hun eigen eten 
betaald, er is alleen wat geld gebruikt om fooi te geven. 
 
Horroravond: Alle deelnemers hebben betaald voor het eten en drinken. 
 
 



 

 
Gala: De kosten van het gala bestaan uit zaalhuur, lambrusco, bekertjes, versiering, 
personeel en de beveiligers die nodig waren vanwege het grote aantal deelnemers. 
De factuur van HePatho is er nog niet dus deze kosten komen nog. Er zal echter nog 
steeds winst gemaakt zijn bij het gala door het onverwacht hoge aantal deelnemers. 
 
Fanwear: Er is een speciaal cadeautje bedacht voor polderkamp, dit kan later ook 
nog worden verkocht als fanwear. 
 
Renée Hunter: 'Je kan voor polderkamp de truien en zonnebrillen nog meer 
promoten.' 
 
Er staat €900 bij overig, dit komt door het reünistenpolderkamp, PREunion dient als 
rekening voor het reünistenpolderkamp. Er is een afspraak gemaakt dat op het 
moment dat er verlies wordt gedraaid, de vereniging de helft betaald. 
 

Renée Hunter: 'Ik ben het niet heel erg eens met die afspraak. Het geld kan er 
namelijk best uit en je laat wel een van je leden betalen voor iets dat voor alle leden 
is.' 
Anne de Blécourt: 'Je kunt nooit zomaar iemand voor zoiets te laten opdraaien.' 
 
Anne de Blécourt: 'Wat zou er gebeuren met eventuele winst bij het 
reünistenpolderkamp?' 
Olof Morra: 'Maaike wilde dit terugstorten naar de deelnemers.' 
Renée Hunter: 'Het gaat waarschijnlijk gewoon op aan drank en chips.' 
 
Renée Hunter: 'Zorg ervoor dat bij de volgende ALV alles nog wat duidelijker in de 
begroting staat.' 
 
Iris van der Maarel wordt gebeld. [16:45] 
 
10. Kascontrole 
Er zijn twee controles door de KasCo geweest. Bij de eerste controle van de KasCo 
was er een kasverschil, dit is nu opgelost. Bonnetjes moeten iets beter gesorteerd 
worden maar alles is er wel. De uitgaven in inkomsten kloppen verder. 
 
[16:49] Quirine Dumoulin schorst de vergadering. 
[16:57] Quirine Dumoulin heropent de vergadering. 
 
11. Komende formele activiteiten 
Dagje Amsterdam 
Op vrijdag 14 maart zullen wij het Rijksmuseum en het Van Gogh museum 
bezoeken.  
 
Anne de Blécourt gaat naar de parkeermeter. [16:48] 
 
Bezoek tv-programma 
Er is nog geen datum voor deze activiteit omdat er nog een programma wordt 
gezocht. Dit bleek lastiger te zijn dan verwacht. Vaak moet je lid worden van de 
betreffende omroep of is de studio slecht bereikbaar met het openbaar vervoer.  
 



 

 
Georg Huppertz: ‘Is buitenhof niet een idee?’ 
Willemijn van Varik: ‘Ja daar zouden we ook nog naar kunnen kijken.’ 
 
Toneelstuk 
Ook voor deze activiteit is nog geen datum gekozen. Er zal nog een toneelstuk 
gezocht worden. Bij voorkeur wordt het een toneelstuk in Leiden. 
 
Luc Janssen: 'Weten jullie al wat voor toneelstuk het wordt?' 
Willemijn van Varik: 'Dit verschilt heel erg, het hangt ervan af wat er op dat moment 
te zien is.' 
 
JOVD 
Het zou leuk zijn als deze activiteit toch nog door kan gaan. Dit hang echter af van de 
JOVD, voor wij een datum bekend maken willen we eerst iets definitiefs van de 
JOVD horen. 
 
Renée Hunter: 'Zou je niet iets met de Europese verkiezingen kunnen doen?' 
Willemijn van Varik: 'Ja, dat is inderdaad een leuk idee.' 
 
12. Komende externe activiteiten 
 
Reünistenborrel 
De reünistenborrel is op maandag 10 maart. Dit is in samenwerking met het Pre-
University college. De borrel was oorspronkelijk in de sterrenwacht maar wordt nu in 
café de Keyzer. 
Er zijn nu 7 reünisten die zich hebben aangemeld. Deze activiteit kan hopelijk de 
komende jaren worden uitgebreid. 
 
Eveline Smit: 'Laat even weten wie er komen!' 
 
De kosten van deze borrel waren nog wel een probleem. Eerst had het pre-bureau 
laten weten dat zij zouden betalen maar dit is later verandert. 
Renée Hunter: 'Noteer dit soort afspraken in het vervolg want dit is natuurlijk lullig en 
nu heb je geen poot om op te staan.' 
 
Renée Hunter: ‘Het pre-bureau had de uitnodiging voor de reünistenborrel pas heel 
laat gestuurd.’ 
Quirine Dumoulin: ‘We hadden de uitnodiging al veel eerder naar het pre-bureau 
gestuurd. De volgende keer zullen we er rekening mee houden dat dit blijkbaar nog 
eerder moet.’ 
 
Reünistenpolderkamp 
Het reünistenpolderkamp is van 14 tot 16 maart. Het kamp wordt gehouden bij ‘De 
Zonnemolen’ en is voor alle oudere leden van PREunion. 
Renée Hunter: 'Het wordt echt echt echt heel leuk!' 
 
Borrel op locatie 
We willen een van de aankomende sireneborrels graag naar SSR of Minerva, beide 
verenigingen hebben gereageerd op een mailtje. Er is echter nog geen overzicht van 



 

de kosten gestuurd. Deze borrel zal waarschijnlijk vergelijkbaar worden met de vorige 
borrels bij een vereniging. 
 
Georg Huppertz: 'Onder pre'ers is er veel vraag naar een borrel bij Minerva.' 
Kirsten Haijes: 'Wij gaan inderdaad proberen bij Minerva te borrelen.' 
 
[17:09] Quirine Dumoulin schorst de vergadering. 
Noah Grootscholten komt binnen. 
[17:10] Quirine Dumoulin heropent de vergadering. 
 
13. Komende informele activiteiten 
Kookworkshop 
Op zondag 9 maart zal de kookworkshop plaatsvinden. Bijna de gehele KookCo 
heeft zich aangemeld en er zijn ook nog andere leden die komen. De kookworkshop 
is op de locatie van de kookclub van Olofs vader. De activiteit wordt wel redelijk duur 
omdat er naast de ingrediënten ook huur van de locatie betaald moet worden.  
 
Dagje Amsterdam 
Dit is op vrijdag 14 maart en informeel zal zorgen voor een leuke locatie om te 
lunchen. 
  
Luc Janssen: 'Mijn mail was vanuit Pakistan gehackt, kan ik mij nog opgeven voor 
Amsterdam en de kookworkshop?' 
 
Borrel 
De sireneborrels zullen uiteraard blijven plaatsvinden het komende half jaar. Alleen 
op 12 mei wordt dit lastig, 6 van de 7 bestuursleden hebben dan namelijk hun 
eindexamen Nederlands en kunnen dus niet aanwezig zijn. Er zal nog gekeken 
worden of deze borrel niet doorgaat of dat er toch iets geregeld kan worden. 
 
Polderkamp 

 De locatie (Vierhouten) en het vervoer zijn geregeld. 

 Er is een leuke en capabele PolderCo samengesteld. 

 Het thema en de kostuums zijn SUPER!  

 Er zal een themabekendmakingsborrel zijn in gekke pakjes. 

 Polderkamp valt op de Dies, daarom krijgt iedereen een verrassing. 

 Het alcoholbeleid zal worden gehandhaafd met alcoholbandjes. Er is een 
keuken met een bar, iemand van het bestuur en de PolderCo kan daarachter 
gaan staan. 

 
Georg Huppertz: 'Hoe steng zijn jullie in het handhaven van de alcoholwetgeving?' 
Julia Krijbolder: 'Wij zullen minderjarige leden geen alcohol geven en verder is er een 
sociale controle.' 
Renée Hunter: 'Zorg dat je echt een duidelijk plan van aanpak hebt over 
communicatie en bepaalde situaties.' 
Iris van der Maarel: 'Als het misgaat is dat niet te verantwoorden.' 
Renée Hunter: 'Ik zou het inschrijfformulier aanpassen en een zero-tolerance beleid 
handhaven.' 
 
Renée Hunter: 'Als je zo'n beleid opstelt stuur het dan ook naar de RvA. Zij kunnen 
daar misschien waardevolle opmerkingen over maken.' 



 

 
Eindfeest 
Het eindfeest staat op zaterdag 28 juni gepland. De locatie wordt waarschijnlijk ‘De 
Hut van Ome Henne’. Er komt misschien een strenger intro-beleid om het feest wat 
knusser te houden dan het gala. Bovendien is ‘De Hut van Ome Henne’ niet heel 
groot. 
 
Iris van der Maarel: 'Je kan misschien eerst je leden mailen, zij mogen gewoon intro’s 
meenemen. In de mail zet je dat na een bepaalde datum laptoppers zich ook kunnen 
aanmelden en dan geldt op=op.' 
 
Renée Hunter: 'Gooi het vooral open, het namelijk voor je leden het minst leuk als er 
bijna niemand aanwezig is.' 
 

Renée Hunter: '150 mensen is te veel voor het eindfeest, zoveel komen er niet. Als je 
100 mensen haalt, heb je het heel goed gedaan.' 
Julia Krijbolder: 'Het aantal mensen hangt ook af van hoeveel mensen in De Hut van 
Ome Henne passen.' 
 
Zeildag 
De zeildag is op 12 juli. We zullen een heerlijk dagje gaan zeilen en daarna 
gezamenlijk eten. 
 
14. Budget komende half jaar 
Er komen nog kosten van het gala, dit zit onder de kaartverkoop. 
 
Borrels: Er komen zoveel mensen naar de borrels dat er verlies gedraaid gaat 
worden. Er is een kans dat minder mensen naar de borrels zullen komen maar tot nu 
toe neemt het aantal deelnemers nog niet af. Om de borrels toch te kunnen 
bekostigen kan er geld komen van het gala of van onvoorzien. 
 
Reünistenborrel: De kosten van de reünistenborrel vallen onder extern.  
 
Polderkamp: Er is veel minder drank nodig maar de locatie en bus zijn aanzienlijk 
duurder. Het is wel een voordeel dat het aantal bedden makkelijk aan- en afgemeld 
worden,  bovendien is er kinderkorting voor alle minderjarigen. 
 
Toneelstuk: De kosten voor de kaartjes van het toneelstuk zijn nog niet bekend, hier 
zal vanaf hangen hoeveel het zal kosten. 
 
Eindfeest: Voor het eindfeest is, net als voor het gala, €75,- beschikbaar. 
 
Zeildag: er is op dit moment nog 50 euro voor informeel, verder zal nog een bijdrage 
worden gevraagd van de leden. 
 
ALV: Het geld voor de kamer van koophandel is niet meer nodig. Dit geld kan 
gebruikt worden voor de ALV zodat we ook bij de wisselALV een zaaltje kunnen 
huren. 
  



 

15. Decharge en installatie Raad van Advies 
Bij de vorige ALV is bepaald dat de RvA wisselt op de Halfjaarlijkse Algemene 
Ledenvergadering. 
 
Renée Hunter: 'Ga vooral door met het samenkomen met de RvA. De mensen in de 
RvA lijken mij heel goed.' 
Quirine Dumoulin: 'We zouden zeker vaker samen kunnen komen met de RvA en 
zouden de RvA meer kunnen gebruiken. Het etentje met de RvA was nu pas in 
februari maar dat had al veel eerder gekund.'  
 
Quirine Dumoulin: 'De RvA bestaande uit Maartje Bakermans, Renée Hunter, Mylène 
Loncq de Jong en Nienke Visser is hierbij ontheven van zijn functie. Ik wil hen graag 
bedanken voor hun waardevolle adviezen.' 
 
De nieuwe RvA die het bestuur zeer zou aanraden: 

 Nienke Visser (voorzitter) 

 Colette Bouwes Bavinck 

 Niels Brouwer 

 Iris van der Maarel 
Stemmen voor: 16 
Stemmen tegen: 0 
Onthouden van stemming: 1 
 
Quirine Dumoulin: 'De RvA bestaande uit Nienke Visser, Colette Bouwes Bavinck, 
Niels Brouwer en Iris van der Maarel is hierbij ingestemd.' 
 
16. Reünistencommissie (nieuw) 
PREunion is oorspronkelijk ontstaan voor reünisten, dit karakter is door de jaren 
heen verdwenen. Dit jaar komen er echter weer meer activiteiten voor oud-leden 
terug. Daarom wilden wij een commissie maken die dergelijke activiteiten realiseert. 
 
Iris van der Maarel: 'Dit lijkt mij hetzelfde als de ManCo, het wordt nu gemist maar als 
het er is, is er misschien weinig animo. Misschien moet dit vanzelf ontstaan.' 
 
Renée Hunter: 'Daar ben ik het niet mee eens. Een reünistencommissie is juist de 
essentie van PREunion, de reden dat PREunion ontstaan is. De laatste jaren is dit 
heel erg verandert. Je kan heel veel mensen trekken met een reünistenborrel of 
reünistenpolderkamp. Ieder jaar is misschien geen goed idee omdat oudere leden 
dan niet meer naar het gewone polderkamp komen. Wanneer je echter een officiële 
commissie hebt kan de essentie van PREunion weer terugkomen. Je kan deze 
commissie op de Wissel-ALV instemmen als je echt mensen ervoor benadert.' 
 
Eveline Smit: 'Je kan mensen mailen of zelf benaderen. Ik denk dat er altijd wel 
animo is. Ze willen allemaal mee maar vinden het leeftijdsverschil vaak te groot.' 
 
17. Ledenbestand 
Veel leden uit de cohorten 2009 tot 2011 die aan Pre-University begonnen staan nog 
in het ledenbestand, ook als zij geen eeuwig lid zijn. Er is nu begonnen met het 
bellen en mailen van deze leden, de meeste willen geen lid meer zijn en hoeven 
onze mailtjes ook niet meer te ontvangen. Het fijnst zou een strakke deadline zijn 



 

waarvoor iedereen moet laten weten of hij wel of geen lid meer is en anders alsnog 
moet betalen. 
 
Anne de Blécourt: 'Hoe ga je dit realiseren?' 
Olof Morra: 'We willen eerst mailen en vervolgens bellen.' 
Renée Hunter: 'Het is nu eigenlijk al zo dat je je voor een bepaalde datum moet 
afmelden en anders moet betalen, dit wordt alleen niet gehandhaafd.' 
 
Eveline Smit: ‘Gaat het hierbij alleen om de tweedejaars of ook de eerstejaars? Die 
verlengen hun lidmaatschap namelijk grotendeels op de kick-off.’ 
Olof Morra: 'Je zou de eerstejaars ook aan het eind van het jaar kunnen vragen hun 
lidmaatschap te verlengen. Het enthousiasme lijkt namelijk geleidelijk te dalen en hoe 
eerder je ze vraagt hun lidmaatschap te verlengen hoe groter de kans dat ze dit 
doen.' 
 
Georg Huppertz: 'Je kan ook zeggen dat mensen betalen en anders geen lid meer 
zijn.' 
Quirine Dumoulin: 'Ja maar er gaat wel eens wat mis met mensen die een mail niet 
krijgen. Je kan die mensen niet zomaar uit het ledenbestand gooien.' 
 
Renée Hunter: 'Het is wel een idee te zorgen dat eeuwig lidmaatschap normaal wordt 
en per jaar betalen juist afwijkend. Als je bij de kick-off al zoveel mogelijk eeuwig 
lidmaatschappen regelt heb je later minder gedoe.' 
 
Olof Morra: 'Moeten we gegevens van oud-leden nog wel bewaren?' 
Eveline Smit: 'Het is heel handig voor reünistenactiviteiten. Bovendien is ons 
ledenbestand actueler dan dat van het pre-bureau. Hou de gegevens wel ergens.' 
 
Renée Hunter gaat naar het toilet. [17:57] 
 
18. W.v.t.t.k. 
Eveline Smit: 'De mail voor de ALV hoort vanuit Ab-Actis verstuurd te worden, dat 
was nu niet het geval.' 
 
Motie 1: Schültenbrau, Bestuur VII 
De ALV, gehoord de beraadslaging, 
constaterende dat het verschaffen van voldoende Schültenbrau bij de ALV verplicht 
is, 
overwegende dat wij het gebruik van alcohol onder onze leden niet willen promoten 
en bovendien een groot deel van onze leden de minimum leeftijd voor de consumptie 
van alcohol nog niet heeft bereikt, 
concludeert dat het verschaffen van voldoende Schültenbrau bij de ALV niet meer 
verplicht moet zijn 
en gaat over tot de orde van de dag. 
 
Stemmen voor: 11 
Stemmen tegen: 5 
Onthouden van stemming: 1 
 
Renée Hunter: 'Mocht je toch ergens bier willen, koop dan alsjeblieft wel 
Schültenbrau.' 



 

 
Renée Hunter: 'Ik wil mijn complimenten aan jullie geven. Als je kijkt naar 
bezoekersaantallen, jullie doen echt heel goed. Een applausje waard.' 
 
19. Rondvraag 
Anne de Blécourt: 'Jammer.' 
 
Georg Huppertz: 'Wat is w.v.t.t.k.?' 
Quirine Dumoulin: 'Wat verder ter tafel komt. Dit is alles wat niet op de agenda staat 
maar wel nog wordt besproken.' 
 
Noah Grootscholten: 'Ik zal maar niet vragen wat er de afgelopen 3 uur is 
besproken…' 
 
Maaike de Kleijn: 'Ik vind het fijn dat jullie niet zo heel kritisch zijn geweest.' 
 
Olof Morra: 'Ik wil Anne graag bedanken bij het uitgeven van de 300 euro die over 
was tijdens de formele reis.' 
 
20. Sluiting 
Quirine Dumoulin sluit de algemene ledenvergadering. [18:05]   
 
Het Vereenigingsliedt ‘Supermooi’ (voor tekst zie 1. Opening) wordt door bestuur VII 
en de overige aanwezige leden gezongen ter afsluiting van de ALV. 
 
Renée Hunter: ‘Leve PREunion en het bestuur der PREunion, HOERA HOERA 
HOERA!’    
 
 

 


